
Referat formøte FAU - 6.03.2023
Teams kl 1300-1345

Tilstede: 
Ole Marius Worren (rektor) ,Hege Wingaard (FAU-leder).

Referat fra FAU møte 7.mars. 2023

Møte ble avholdt i aulaen tidsrommet 1830-1945.

Opprop

FAU REP Tilstede

Gry S. Haaland 1.Trinn Orange/May Linn x

Birgitte Eikemo Blå/Håkon x

Linn Rossevold Orange/May Linn x

Rebekka Ljosland Blå/Håkon x

Christine Hope 2.Trinn 2A/KG Sigrid/BLÅ

Ingvild Follesø

Lundebø 2B/KG Hege x

Manaf Karim 2C/KG Pia

Åshild Rostad Enes 2D/KG Tonje x

Ketil Djurhuus 3.Trinn KG/Camilla/ GUL x

Jan Roger Klakegg 3GRØNN x

Bjørn Hauge Spjeld 3 Oransje

Frieda Gjøsund 3BLÅ

Silje Arefjord 4.Trinn 4A( RØD(Kjersti F) x

Gunn Mette Grimen 4B(GRØNN Kjersti E) x

May Elin Jacobsen 4C/GUL/Therese/Yvonne

Helene Minde 4D (BLÅ/Håkon) x

Jimmy Uldal (KG Are) 5.Trinn 5A/KG Ingunn

Hege Wingaard 5B/KG Nina x

Silvi Linn F. Kleiven KG/Ingunn



Camilla N. Berntsen KG/Nina x

Ros Mari Gaundal 5C/KG Bård Martin x

Helene Kristina

Aarvold 5D/KG Are

(Anita Sunde) 6.Trinn KGHelene

(Marita Olsen) KGKarol

Cecilie Thorsø KGIna x

Kari Lise Rydland

Sandvik KG Helene

Joar Vevle 7.Trinn 7A/ x

Sølve Korsnes 7B/

Hilde Underhaug 7C/ x

Ingrid Frønsdal 7D/ x

Skolen informerer:
1. Status for første trinn til høsten

74 elever som er innenfor opptaket til skolen. Arealene er bygget for 90

elever, det oppleves som for mange. Alt under 80 er fint. I juni vet vi det

endelige tallet.

Førskoledag første uken i juni.

Nå begynner planleggingen inn mot de nye elevene som skal begynne

til høsten, og ny lærerkabal skal legges. Det ser ut til at det bare er en

av lærerne som skal ta videreutdanning ved skolen til høsten. Skolen

begynner å få god dekning på lærerne som har oppfylt

kompetansekravene til fagene.

2. Gjennomgang av garderobene.
Skolen ser garderobesituasjonen er kommet ut av kontroll siste tiden.

Startet arbeidet i februar med å sette klare forventninger til elevene for

hvordan garderoben skal se ut. Hver hovedinngang har laget sitt

system. Skolen vil utarbeide et informasjonsskriv til foreldre omkring

rutiner for garderoben.



FAU foreslår at klærne blir lagt frem i allmenningen en gang i måneden

av elevene på 5.-7. trinn. Skolen mener at det er gjennomførbart før

store ferier. Store hauger med klær er uoversiktlig, og tidkrevende å gå

igjennom for foreldre.

Det er mye tøy som er merket, men som likevel ikke blir hentet. Er det

en mulighet at FAU kan bidra med å ringe opp eieren? Det tøyet som

er merket ønsker skolen å håndtere selv. Kanskje de kan få til et

system med at de henter tøy med navn en gang i uken, og får elevene

til å henge det på plass igjen.

FAU tilbyr å premiere det trinnet som tar jobben med å minske haugen

med gjenglemt tøy hvis det kan motivere og sette fart på prosessen.

Kunne vi brukt tilsynsvakten på Søreide IL til å være behjelpelig med å

åpne døren til allmenningen? Da kunne foreldre også fått mulighet til å

komme etter kl 1630 for å lete etter gjenglemt tøy.

Skolen har tidligere filmet alt tøyet og lagt det ut slik at foreldre kan se.

FAU foreslår også at skolen gir bort plaggene til barna dersom noen

barn ønsker plagg som ikke blir hentet.

3. Bursdagsrommet er klart.
Melding sendt ut på Vigilo og lagt ut på hjemmesiden til skolen.

4. Skolen er pålagt å ta Olweusundersøkelsen i løpet av våren.
Undersøkelsen omhandler mobbing, venner og trivsel. 4-7.trinn skal ta

den. Det gir skolen en del informasjon som de kan sette opp mot

elevundersøkelsen til Udir som ble gjennomført på slutten av 2022.

Skolen er pliktig til å ha kontroll på det psykososiale miljøet også for

1-4.trinn. Det er ikke laget noen gode kartleggingsverktøy for disse

trinnene, men skolen vurderer å lage noen undersøkelser selv.



5. Skal vi arrangere skoledans for 6.trinn?
Tidligere har det vært skoledans på for 6.trinn (mars mnd). Skolen er

positiv til det. Dersom foreldre på 6.trinn ønsker å arrangere dette for

barna er det ikke noe i veien for det. FAU er enige om å heller

prioriterer Halloweenfeiring på skolen. Da vil det bli disko i gymsalen

først, deretter blir de sendt ut puljevis til gitte områder hvor de skal gå.

6. Skolens økonomi:
Budsjett på 65 000 000,- Mest lønn/driftsmidler.

Underskudd: 260 000,-

Underskuddet føres videre til neste år. I tiden med pandemi ble både

overskudd og underskudd nullet til det nye året, men slik er det ikke

lenger.

Nytt budsjettår. Ønsker å prioritere lærebøker. Ferdig med vurdering av

læreverk. Listen er klar, bortsett fra KRLE da det bare en boktilbyder.

Skolen vil prioritere å kjøpe inn i følgende rekkefølge:

1. Norsk

2. Fullføre matematikkverket.

3. Engelsk.

4. Naturfag

5. Samfunnsfag.

6. KRLE

Spørsmål fra FAU: Gjelder det innkjøp av bøker til alle trinn?

Norskverket blir skiftet ut på alle trinn. I matematikk er det allerede

kjøpt inn til mellomtrinnet, slik at skolen skal fullføre verket til de

resterende trinnene. Pengene rekker ikke til å fornye bøker i alle fag i

år, men skolen kjøper inn bøker så langt pengene rekker.

7. Søknad for endring av lokaler.
Skolen ønsker å endre på lokalene. Lærerne skal få komme med

forslag til hvordan de ønsker lokalene skal endres til fordel for et bedre

læringsmiljø. Dette er en prosess som vil ta lang tid.



Nye saker fra FAU:

Spisetid på skolen/SFO

På 1. trinnet er det mange foreldre som engasjerer seg mot skjerm under

måltid i skoletid og på SFO. Dette mener foreldre er brudd på rammeplanen i

SFO og i strid med nasjonal faglig retningslinje på mat og måltider i skolen

som både skal være sosial ferdighetstrening og en pause som gir rom for å

spise seg passelig mett. Det har kommet innspill om å stille følgende

spørsmål til rektor:

1) Hvorfor bryter man nasjonal faglig retningslinje nesten hver dag i

skoletidens eneste matpause? Når foreldre har stilt spørsmål til lærere sier de

at de bruker skjerm som undervisning, men hvorfor skjem under måltid?

2) Hva er alternativet til skjerm? Og eventuelle konsekvenser/følger av de

ulike valgene?

3) Hvorfor det i det hele tatt er skjem på SFO?

4) Hvorfor er det skjerm hver dag under måltidene på SFO?

Det har kommet svært mange innspill og tilbakemeldinger fra foreldre på den

massive bruken av skjerm, som både gjelder at barn ikke får sosial

ferdighetstrening, men også at mange spiser mye mindre og selv forklarer

dette med at de blir så ukonsentrert av skjermen at de glemmer å spise. Dette

er bekymringer foreldre mener rektor bør ta på største alvor.

I Helsedirektoratets nasjonale faglige retningslinje for mat og måltider i skolen

står følgende:

«Å spise handler om mer enn å bli mett. Det sosiale samlingspunktet som

måltidet representerer er viktig for fellesskapet og for å skape trivsel. Skole og

SFO må sørge for at det finnes egnede muligheter for bespisning som også

ivaretar måltidets sosiale funksjoner.»



Dette står i Utdanningsdirektoratet sin rammeplanen for SFO:

«3.5. Mat og måltidsglede

SFO skal legge til rette for daglige måltider som gir barna grunnlag for å

utvikle matglede, fellesskapsfølelse og gode helsevaner. Barna skal få

tilstrekkelig tid og ro til å spise i løpet av tiden de tilbringer i SFO. Måltidet kan

være medbrakt matpakke eller mat servert av SFO. Når mat blir servert i

SFO, bør SFO legge vekt på et helsefremmende kosthold og bygge på

Helsedirektoratets kostråd, samt legge vekt på bærekraftige matvaner og

forbruk. SFO bør følge nasjonale føringer for måltider.

Måltidet er en daglig og hverdagsnær arena som handler om mer enn maten

som spises. SFO bør legge til rette for måltidsglede med gode samtaler,

deltakelse og opplevelse av fellesskap hos barna. Personalet bør delta aktivt i

måltidet. SFO skal ha gode rutiner for hygiene og avfallshåndtering og bør

formidle disse til barna.

Å lage mat sammen i SFO kan gi barna erfaring med hvordan de selv kan
lage enkle og sunne måltider, og hvordan de sammen med andre kan skape
trivelige rammer rundt måltidet.»

FAU ønsker også å høre helsesøsters og SFO-leders innstilling til

problemstillingen.



Gruppevis orientering:

Trafikkgruppen:

Det er kommet inn en bekymringsmelding på Grimstadkrysset igjen. Det

blir ikke gjort noen med dette krysse siden krysset skal flyttes/utbedres

på sikt. Kommunen er enige i at det er et farlig kryss, og foreslår da

alternativ skolevei gjennom HELE Søreide. Det er en lang og kronglete

rute som ikke egner seg spesielt for en 6 åring. Trafikkgruppen sender

søknad til fylkeskommunen om utbedring. Minste ønske er at det

kommer opp varselskilt om at dette er en skolevei.

Kick off 1.nov.2022 Trygg trafikk stilte på skolen og politiet. Politiet

utførte alkotest i rundkjøringen og sjekket belter. Aller fleste av barna

kommer med refleks. Elevrådet syntes denne dagen var stor stas.De

har laget en film om refleksbruk.

Elevrådet tar seg av tellingene i november og FAU tar januar. Det ble gitt

ut pizza som premie etter desember, men avtalen var egentlig at vi
skulle vente med premien til sutten på januar. Da ble det is i premie

for 4. og 5.trinn i januar.

Det er blitt rettet bekymring rundt trafikkbildet på Søreide ettersom det er

så mye utbygging ift fartsgrense opp mot skolen på Ytrebygdsveien og

ift den kommende ungdomsskole. I sommer hørte trafikkgruppen med

fylkeskommunen og de hadde gjort en del fartsmålinger på veien. Det

var ingenting som tydet på at det var høy fart, de holdt rundt 40-45km/t.

De vil gjøre en ny vurdering senere med tanke på at det er stor

utbygging i området.

Trafikkgruppens medlemmer:

Manaf Karim: manaf.al-kayssi@outlook.com

Åshild Rostad Enes: aashild_r1@hotmail.com

mailto:manaf.al-kayssi@outlook.com


Linn Rossevold: linnrossevold@gmail.com

Rebecca Ljosland: rebekka.ljosland@gmail.com

Skolebyggruppen:

Skolen ønsker å endre på lokalene. Lærerne skal få komme med forslag

til hvordan de ønsker lokalene kan endres til fordel for et bedre

læringsmiljø. Dette er en prosess som vil ta lang tid.

Gruppens medlemmer:

Joar Vevle: joarvevle@gmail.com

Natteravnsgruppen:

Starter etter påsken. Søreide har godt rykte på seg seg på å delta på ravning.

Rektor har undersøkt med personalet om de har hørt noe i elevgruppen

angående utfordringer Fanatorget/Sandsli. Er det Søreide sine elever

som henger i disse områdene? Ikke noen lærere som har fått med seg

noe angående dette. Antar at det er ungdomskole barn. En del

barn/ungedommer henger i den nye gapahuken i Akasia barnehagen

Søreide. Barnehagen oppfordrer barn/foreldre til å bruke barnehagen på

ettermiddag kveld for å hindre at det blir en samlingsplass/ hærverk ect.

Cecilie Thorsø blir med på opplæring videre. Vakter for våren blir lagt ut.

Gruppens medlemmer:

mailto:linnrossevold@gmail.com
mailto:rebekka.ljosland@gmail.com
mailto:joarvevle@gmail.com


Hilde Underhaug: hildeunderhaug@gmail.com

Kari Lise Rydland Sandvik: klr@equinor.com

Cecilie Thorsø: Cecilie.thorso@tide.no

Ingrid Frønsdal: ifroensdal@yahoo.no

Kultur og aktivitet:

Hjelper til under julemarkedet 30.nov.

De som var med å arrangere julemarked 2022 har laget en

erfaringsrapport slik at det blir litt lettere for de som skal arrangere i

2023.

Er det noen kommende skoleturneringer skolen/enkelte trinn kunne

deltatt på?

Gruppens medlemmer:

Ketil Djurhuus ketild@gmail.com

Jan Roger Klakegg jrklakegg@hotmail.com

Frieda Gjøsund:friedagv@hotmail.com

Silje Aarefjord: Arefjord.silje@gmail.com

mailto:Cecilie.thorso@tide.no
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SFO gruppen:

Jobber med å få til gratis aktivitetstilbud i SFO tiden, og har nå fått til en

avtale med Søråshøgda sjakklubb. Informasjon er sendt ut til alle

foreldre på Vigilo.

SFO har startet med sjakk-kurs. Uke 6 for 3. og 4. trinn, med 2 grupper

(en time på hver).

SFO har fått til en avtale med Ytrebygda Basketballklubb. Starter fra uke

11. Gratis kurs for alle elevene som ønsker å melde seg på fra 1-4.trinn .

Gruppens medlemmer:

Gry S Haaland: gry.haaland@gmail.com

Christine Hope: christinehope_87@hotmail.com

Birgitte Eikemo: birgitte.eikemo@gmail.com

Bjørg Hauge Spjeld bjorn.spjeld@dnb.no

17.mai gruppen:

Er i gang med planleggingen av neste års 17.mai. Fordelt ut

hovedansvar. Skal vi lage hjemmeside i år? Kommer ikke til å trykke

programbladet, det blir for dyrt.

Kan vi få til noe form for gjenbruk når det gjelder premiene?

Gruppens medlemmer:

Jimmy Uldal: jimmyuldal@gmail.com

mailto:gry.haaland@gmail.com
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Hege Wingaard: hege.wingaard@gmail.com

Silvi Linn F. Kleiven: silvi_linn@hotmail.com

Camilla N. Berentsen: caberntsen@gmail.com

Ros Mari Gaundal: rosmarit@gmail.com

Helene Kristina Aarvold: helenekri@hotmail.com

Trivselsgruppen:

Avtale med barnevakten. Booke dag til høsten, 6000,- satt av i

budsjettet. FAU vil prioritere 4.trinn. sammen med foreldre. FAU må

sette en dag slik at det ordens ift til overtid hos lærerne og elever.

Barnevakten har ulike opplegg, blandt annet kveldsskole for 4.trinn og

foreldre på høsten.

Unge studenter fra barnevakten kan komme i skoletiden å prate om

nettvett til 7.trinn.Prate om skjermtid, sosiale medier, spilling, digital

mobbing, aldersgrenser ect.

Temakveld for foreldre 1-3. Kan gjerne kombineres med foreldremøte på

høsten.

En annen mulighet var et kurs som heter digital oppstart der lærerne

også deltar og presenteres skolens digitale praksis.

Trivselsgruppen medlemmer:

Gunn Mette Grimen: gmgrime@equinor.com

May Elin Jacobsen: mayelin.jacobsen@gmail.com

mailto:gmgrime@equinor.com
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Referent: Hege Wingaard


